
Komisia pre riešenie cyklistickej dopravy v Trenčíne 

 
zápisnica zo zasadnutia Komisie konaného 30. 5 . 2022 
v teréne so zrazom na ul. L. Stárka v Trenčíne. 
 
 

Prítomní    neprítomní osprav.                   neprítomní neosprav. 
poslanci 
Mgr. Richard Medal (preds.)  JUDr. Martin Smolka     
Martin Barčák     Richard Ščepko 
Ing.Dominik Gabriel  
Martin Trepáč  
Patrik Žák, B.S.B.A  
MUDr. Šimon Žďárský 
     

odborníci       
Peter Božík    
RNDr. Ján Hanušin  
Ing. Igor Ševčík  
          

Ing. arch. Pavol Guga (garant)   
Ing. Róbert Hartmann (vedúci UM)   
Ján Korienek (vedúci UI)   
Ing. Ondrej Repka (cyklokoordinátor TSK)   
 

1. Otvorenie a schválenie programu 

Rokovanie komisie zahájil predseda cyklokomisie pán R. Medal. Privítal všetkých prítomných. 
Prítomní sú šiesti členovia cyklokomisie. Komisia je uznášaniaschopná.  

Bol navrhnutý nasledujúci program zasadnutia:  
 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. stav povoľovania a realizačných príprav Vážskej cyklomagistrály - úseku cez Trenčín 
3. info o pripravovanej IA podfarbenia a “obagetovania” cyklotrás v Trenčíne na hlavných 

ťahoch + vysvetlenie, prečo ešte nie je dokončené verejné obstarávanie na akciu 
4. info o príprave 3. etapy cyklotrasy na Soblahovskej (pri Lidli) - vysvetlenie komplikácií s 

plánovaným trasovaním cyklotrasy 
5. info o príprave cyklotrasy Trenčín - Soblahov 
6. info o stave projektových príprav cyklistického priechodu cez križovatku pri Hoteli 

Elizabeth 
7. Rôzne 
8. Obhliadka stavu realizácie cyklotrasy na Stárkovej, identifikácia prípadných 

kolaudačných závad 
9. Záver 

 

Komisia hlasovaním 9 za schválila navrhnutý program zasadnutia.    
 
 

 

2. stav povoľovania a realizačných príprav Vážskej cyklomagistrály - úseku cez Trenčín 
 

Pán Medal – požiadal o uvedenie do problematiky Ing. Repku, cyklokoordinátora TSK ako zástupcu 
investora.  
Pán Repka – predmetný úsek cyklotrasy je 3. úsek Vážskej cyklomagistrály Trenčín – Dubnica nad 
Váhom. V januári 2022 bolo vydané právoplatné stavebné povolenie. Ide o 13 km úsek od nového 
cestného mostu pri golfovom ihrisku do Dubnice – MČ Príles. Od novembra prebieha proces 
verejného obstarávania. Boli otvorené obálky s ponukami, ktoré budú najbližších dňoch 
vyhodnocované. V najbližších týždňoch očakávame uzatvorenie procesu, ktorý bude následne 
zaslaný na kontrolu. Financovanie stále nie je doriešené, Plánujeme financovanie realizácie cez Plán 
obnovy, kde bola aktuálne nová výzva do ktorej by sme sa chceli zapojiť. Boli by sme radi, keby sa 
stavba začala realizovať tento rok, ale proces kontroly nedokážeme ovplyvniť, na základe skúseností 
z iných úsekov trvá kontrola neskutočne dlho. Na druhej strane stále čakáme na financovanie, žiadosti 
sa dávajú do augusta, z ministerstva máme informáciu, že zmluva o finančnom krytí by mohla byť 
podpísaná najskôr koncom roku. Predpokladáme dobu realizácie cca 5-6 mesiacov.   
Pán Hartmann – Ako sa doriešila trasa na Sihoti? Bol tam nesúhlas SVP.    



Pán Repka – od elektrárne v smere na Dubnicu na viacerých nesúvislých úsekoch, kde neumožňujú 
šírkové pomery jednoduché riešenie, sa bude od Tepličky stavať uholníkový múr so zábradlím, v širšej 
časti sa bude realizovať prísyp.    
Trasa od nového mosta ide v korune hrádze, kúsok za Riviérou prejde rampou do päty hrádze, kadiaľ 
bude pokračovať až po elektráreň. Napojenie na hrádzu a mosty zostáva jestvujúce. Na týchto 
úsekoch bude súbeh koridoru pre chodcov šírky 1,5m a 3,0m široká obojsmerná cyklotrasa oddelené 
plastovým postrekom, obdobným ako ten na Stárkovej.  
Aktuálna etapa končí v Prílese, odkiaľ sa dá ísť na priemyselné parky. Na Príles sa napája nasledujúci 
úsek popri energetickom kanáli, dubnickej elektrárni, ilavskej elektrárni až na Ladce. Tam sa bude 
využívať obslužná komunikácia SVP v päte hrádze.       
Proces etapy z Prílesu do Ladiec je v štádiu dokončovacích prác na projekte pre stavebné povolenie, 
resp. realizačnom projekte.   
Ďalší úsek Ladce – Púchov je v podobnom štádiu ako tento Trenčiansky.  
Pán Ševčík – Ako bude riešené osvetlenie cyklomagistrály? Na úsekoch, kde nie je plánované VO, by 
bolo vhodné pri realizácii cyklotrasy aspoň položiť chráničku (plastová ohybná rúra).  
Pán Hartmann – položenie chráničky je relatívne lacné riešenie, pri ktorom nie sú rozhodujúce 
napojenia na rozvádzače. Položenie chráničky by v tomto prípade stálo pár centov/m.  
cyklokomisia –  požadujeme zabezpečenie položenia chráničiek v trase investičnej akcie TSK 
"Vážska cyklomagistrála" etapa Trenčín - Dubnica na území mesta Trenčín (od nového cestného 
mosta po družstvo v Opatovej) počas jej realizácie v spolupráci so zhotoviteľom stavby ako prípravu 
verejného osvetlenia trasy Vážskej cyklomagistrály a priľahlých chodníkov pre peších (rozsah, trasa a 
podmienky uloženia je potrebné konzultovať s vedúcimi UM a UI).    
Pán Ševčík – v PD cyklotrasy – prepojenie cyklomagistrály na Opatovskú je VO zahrnuté. 
Pán Medal – poďakoval cyklokoordinátorovi TSK za podanie informácie.  
 
 

3. info o pripravovanej IA podfarbenia a “obagetovania” cyklotrás v Trenčíne na hlavných 
ťahoch + vysvetlenie, prečo ešte nie je dokončené verejné obstarávanie na akciu 

 

Pán Medal – Je nejaký problém pri obstarávaní tejto investičnej akcie? Ak áno, vieme ho 
špecifikovať? 
Pán Korienek – bola daná výzva súťažiacemu na upresnenie ponuky. Je tu aj možnosť opakovania 
súťaže. Suma by sa zatiaľ nemala navyšovať. Viac k tomu reálne nevieme povedať.   
 

 
4. info o príprave 3. etapy cyklotrasy na Soblahovskej (pri Lidli) - vysvetlenie komplikácií s 

plánovaným trasovaním cyklotrasy 
 

Pán Hartmann – s projektom nesúhlasia majitelia pozemku (kamenárstvo oproti garážam), nie sú 
ochotní rokovať. Máme dve možnosti: 

- vyvlastňovanie by IA časovo posunulo 
- nájdeme iné riešenie 

Okrem toho je tam prekládka VN, o ktorom sme nevedeli, tá je ale riešiteľná.   
Minulý týždeň sme mali stretnutie s projektantom, s ktorým sme zároveň riešili cyklotrasu do 
Soblahova a Laugarícia. Všetky akcie spolu súvisia a nadväzujú , okrem toho ich projektuje jeden 
projektant.   
Keby sme išli cestou výrubu stromov pred garážami (čo by nebol dobré riešenie), problém je 
vyriešený. Zatiaľ ďalšie riešenie nemáme na papieri.  
Pán Ševčík – nedalo by sa ísť ponad kamenárstvo? 
Pán Hartmann – poza obchody nie je miesto, keby sme obišli rodinné domy, je tam prudký svah.  
Situáciu by pomohlo vyriešiť otočenie jednosmerky na Bezručovej, nepotrebujeme riešiť pripájací pruh 
ku školám. Riešenie bude jasné, až keď položím na papier celkové dopravné riešenie aj s ulicou S. 
Chalupku.   
Tento rok sa akcia určite nezrealizuje, aj keď sú na ňu v rozpočte vyčlenené financie.    
 
 

5. info o príprave cyklotrasy Trenčín - Soblahov 
 

Pán Hartmann – navrhovaná trasa si vyžadovala zmenu územného plánu (súčasť ZaD UPN Trenčín 
č.7). K tomu dala nesúhlas ŠOP, nakoľko v línii navrhovanej cyklotrasy je lokálny biokoridor. Pri 
podrobnejšom zameraní trasy sa zistilo, že majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov by bolo na 
niekoľko rokov (4-stranový zoznam parciel, každá s niekoľkými vlastníkmi).    



Pán Medal – okrem toho trasa, po ktorej sme šli pri obhliadke nie je na mestskom pozemku.  
Pán Hartmann – minulý týždeň sme boli s projektantom na mieste pôvodnej trasy popri existujúcej 
hlavnej ceste. V tej trase je plynovod, ktorý nemáme vytýčený. Súkromných pozemkov je tam rádovo 
menej. Na to nadväzuje cyklotrasa do Laugarícia, ktorá by v prípade tejto zmeny končila v poli, čiže sa 
musí preprojektovať aj tento úsek. Takto nám zamrzli všetky tri projekty cyklotrás.  
Všetko má nejaké riešenie, ale to chce čas.   
Cyklotrasu do Soblahova je potrebné riešiť ako segregovanú, mimo mesta je to bezpečnejšie.   
Zmena cyklotrasy do Laugarícia si vyžaduje rokovanie s Rímskokatolíckou cirkvou, SVP 
a samozrejme s Laugaríciom, čo je riešiteľné.   
Na jednom zúženom mieste Na Zongorke medzi potokom a plotmi je jedno zúžené miesto na 2,5m, 
pri stiesnených pomeroch do dĺžky 100m je to možné, vyhneme sa vybudovaniu premostenia. Alebo 
to bude formou priepustu alebo drevenej lávky. Po zameraní budeme múdrejší.   
Pán Ševčík – prípadne sa zúženým miestom môže previesť len jeden smer. 
Pre informáciu – ZsE nesúhlasia s vedením cyklotrasy v ochrannom pásme vzdušného vedenia. 
S chodníkom pre peších nemajú problém.   
Pán Hartmann – pri tejto cyklotrase sme úplne na začiatku. Časť trasy zostáva, časť sa musí 
doprojektovať. Musíme hlavne zabezpečiť zamerania.   
Podľa rýchlosti zamerania by sme sa teoreticky mohli tento rok dopracovať k projektu.  
Pán Korienek – ale na projekty cyklotrás nemáme tento rok už žiadne peniaze. 
Pán Medal – nemôžu sa na projekty vyčleniť financie z 3. etapy cyklotrasy Centrum – Juh, ktorá sa 
nebude realizovať?   
Požadujeme prípravu podkladov pre najbližšiu zmenu rozpočtu - presun finančných prostriedkov z 3. 
etapy Centrum - Juh ktorá sa nebude realizovať na projektové dokumentácie (napríklad na cyklotrasu 
Trenčín – Soblahov, Kubrá-kyselka). 

 
 

6. info o stave projektových príprav cyklistického priechodu cez križovatku pri Hoteli 
Elizabeth 

 

Pán Hartmann – na tomto projekte nie je urobená ani čiarka. Tieto projekty rieši jeden človek, pre 
mňa bola priorita riešenie týchto troch projektov, ktoré sme preberali.  

 
 

7. Rôzne 
 

 

Pán Hanušin – požaduje zahustenie piktogramov na cyklopruhu na ulici K Dolnej stanici, vodiči zo 
zaparkovaných aut tam postávajú a behajú, nevedia, že sa pohybujú po cyklopruhu.  
 

Pán Ševčík – pred starou poliklinikou majú autá vyčlenené miesto na zastavenie pred priechodom, 
neďaleko sú potraviny. Zásobovacie autá tam s veľkou obľubou stoja a blokujú ho. Zároveň sa to deje 
aj na cyklotrasách (napríklad K dolnej stanici, Legionárska, Nám. sv. Anny, Zlatovská,), vodiči tým 
porušujú vyhlášku. Požadujeme zabezpečenie kontroly mestskou políciou na všetkých cyklotrasách.   
 

Pán Hanušin – pri hasičoch na Dolnom Šianci je značka „zóna 30“, z druhej strany pri Sociálnej 
poisťovni nie je.   
Pán Hartmann – Dopravná značka je na každom vjazde do zóny. Vo vyhláške nie je možnosť 
„pripomínania“. Budúci mesiac mám rokovanie s tvorcami vyhlášky, máme ísť pripomienkovať 
vyhlášku z praxe. Toto bude jedna z mojich pripomienok. Vo Francúzsku táto možnosť existuje.  
Pán Ševčík – keď sme pri značkách, zrušili nám „pruhové značky“. Teraz sa označujú cyklopruhy 
modrou značkou v súlade s pravidlami EU. Do takýchto vecí nás nútia.   
     

Pán Trepáč – financie vyčlenené v rozpočte mesta na PD cyklotrás sú minuté? 
Pán Korienek – za to sa objednávali zamerania, GP a projekty, všetko je takmer minuté.  
 

Cyklokomisia - Požadujeme prípravu podkladov pre najbližšiu zmenu rozpočtu - presun finančných 
prostriedkov z 3. etapy Centrum - Juh ktorá sa nebude realizovať na projektové dokumentácie 
(napríklad na cyklotrasu Trenčín – Soblahov, Kubrá-kyselka). 
 

Pán Hartmann – cyklotrasa v Kubrej – časť je vyprojektovaná (od cyklomagistrály po podchod 
k Fiatu), ďalej by mala ísť na ulicu Na kameni, chýba kus ulice Pod horou, po Starej Kubranskej 
(ochrannými pruhmi pri jej zjednosmernení), po Liškovu cestu až po kyselku.     
 



8. Obhliadka stavu realizácie cyklotrasy na Stárkovej, identifikácia prípadných 
kolaudačných závad 

 
Pán Medal – požiadal o krátky úvod k tomuto bodu.  
Pán Korienek – prevzatie stavby bude v stredu aj s malými nedorobkami a závadami, ak bude všetko 
v poriadku, následne prebehne kolaudácia. Nevieme o žiadnych zásadných vadách a komplikáciách.  
Pán Barčák – požadujeme zabezpečenie opravy chodníka na hrádzi od novej cyklotrasy na Stárkovej 
(výtlky) a schodov na starý cestný most. 
Pán Korienek – táto časť chodníka bola mimo projektu, musí to ísť samostatne.  
 
 

9. Záver     
 

 

Pán Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť. Najbližšie zasadnutie sa má konať podľa 
harmonogramu 27. júna 2022. Po ukončení zasadnutia prebehla obhliadka cyklotrasy Stárkova.   
 
 
V Trenčíne, 30. 5. 2022 
Zapísal: Ing. arch. Guga 
           Richard Medal 

Predseda cyklokomisie 


